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 Visitas de la encuesta 
 

132 68 11 53 51,5 % 
Total de visitas Total completado Respuestas 

incompletas 
Mostró sólo Tasa global de 

finalización 

Historial de visitas (13/07/2015 - 31/07/2015) 

 
 Total de visitas (132)  Total completado (68) 

 

 

Total visitas Fuentes de visitas Tiempo medio de 
finalización 

   

 Mostrando sólo (40,2 %) 

 Incompleto (8,3 %) 

 Completo (51,5 %) 
 

 Enlace directo (100 %) 
  2-5 min. (16,1 %) 

 5-10 min. (53,2 %) 

 10-30 min. (27,4 %) 

 30-60 min. (3,2 %) 
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 Respuestas 

1. Avaluació general del XV Congrés d'Arxivística de Catalunya 2015 
Elección simple, respuestas 68x, no respondida 0x 

Respuesta Respuestas Ratio 

 Exel·lent 
 

49 72,1 % 

 Normal 
 

15 22,1 % 

 Millorable 
 

4 5,9 % 

 

2. Edat 
Elección simple, respuestas 68x, no respondida 0x 

Respuesta Respuestas Ratio 

 20-30 
 

6 8,8 % 

 31-40 
 

26 38,2 % 

 41-50 
 

20 29,4 % 

 51-60 
 

14 20,6 % 

 61-70 
 

2 2,9 % 

 71-80 
 

0 0 % 

 81 o més 
 

0 0 % 

 

3. Quin és el principal motiu pel qual assisteix al congrés? 
Elección múltiple, respuestas 68x, no respondida 0x 
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Respuesta Respuestas Ratio 

 Formació 
 

38 55,9 % 

 Contingut del programa científic 
 

56 82,4 % 

 Contacte amb els meus companys 
 

37 54,4 % 

 Contacte amb les empreses del sector 
 

7 10,3 % 

 Diversió 
 

4 5,9 % 

 

4. Per favor, avaluï els següents aspectes generals del congrés: 
Matriz de elecciones simples, respuestas 68x, no respondida 0x 

  1 
  2 

  3 
  4 

  5 
  6 

  7 
  8 

  9 
  10 

 

Duració del congrés 0 1 (1,5 %) 1 (1,5 %) 3 (4,4 %) 0 7 (10,3 %) 9 (13,2 %) 25 
(36,8 %) 

9 
(13,2 %) 

13 
(19,1 %) 

Format del Congrés: 
Sala plenària amb 
conferències i taules 
rodones. Zona 
exposició i Networking. 

0 0 1 (1,5 %) 0 0 3 (4,4 %) 8 (11,8 %) 22 
(32,4 %) 

20 
(29,4 %) 

14 
(20,6 %) 

Presentació de les 
empreses durant el 
Coffee break 

4 (5,9 %) 0 3 (4,4 %) 3 (4,4 %) 11 
(16,2 %) 

15 
(22,1 %) 

15 
(22,1 %) 

12 
(17,6 %) 

1 (1,5 %) 4 (5,9 %) 

Presentació de les 
empreses durant el 
dinar 

4 (5,9 %) 0 3 (4,4 %) 4 (5,9 %) 14 
(20,6 %) 

15 
(22,1 %) 

14 
(20,6 %) 

10 
(14,7 %) 

1 (1,5 %) 3 (4,4 %) 

Programa social 0 0 0 0 3 (4,4 %) 1 (1,5 %) 4 (5,9 %) 6 (8,8 %) 31 
(45,6 %) 

23 
(33,8 %) 

 

5. Valori les eines de comunicació/gestió del congrés 
Matriz de elecciones simples, respuestas 68x, no respondida 0x 
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  1 
  2 

  3 
  4 

  5 
 

APP (Aplicació AAC-GD) 0 3 (4,4 %) 16 (23,5 %) 23 (33,8 %) 26 (38,2 %) 

Web - arxivers.cat 0 3 (4,4 %) 12 (17,6 %) 24 (35,3 %) 29 (42,6 %) 

Twitter del Congrés 2 (2,9 %) 2 (2,9 %) 8 (11,8 %) 20 (29,4 %) 36 (52,9 %) 

Facebook 4 (5,9 %) 4 (5,9 %) 29 (42,6 %) 16 (23,5 %) 15 (22,1 %) 

Newsletters informatives / Promocionals 0 4 (5,9 %) 18 (26,5 %) 26 (38,2 %) 20 (29,4 %) 

Formulari d'inscripció i reserva d'allotjament online 0 2 (2,9 %) 10 (14,7 %) 26 (38,2 %) 30 (44,1 %) 

 

6. Formació durant el congrés 
Matriz de elecciones simples, respuestas 68x, no respondida 0x 

  1 
  2 

  3 
  4 

  5 
  6 

  7 
  8 

  9 
  10 

 

1ª Ponència. "De què parlem 
quan parlem de preservació 
digital?" Ponent: Nancy 
McGovern 

1 
(1,5 %) 

0 1 
(1,5 %) 

0 3 (4,4 %) 7 
(10,3 %) 

16 
(23,5 %) 

16 
(23,5 %) 

15 
(22,1 %) 

9 
(13,2 %) 

2ª Taula Rodona: 
"L’experiència catalana en 
preservació digital"Ponents: 
Maite Muñoz, Raimon Nualart, 
Karibel Pérez, Miquel 
TérmensModerador: Lluis-
Esteve 

1 
(1,5 %) 

0 0 0 2 (2,9 %) 7 
(10,3 %) 

10 
(14,7 %) 

15 
(22,1 %) 

20 
(29,4 %) 

13 
(19,1 %) 

3ª Ponència: "Tecnologia i 
serveis de preservació 
digital"Ponent: José Carlos 
Ramalho 

1 
(1,5 %) 

0 0 0 4 (5,9 %) 8 
(11,8 %) 

12 
(17,6 %) 

13 
(19,1 %) 

22 
(32,4 %) 

8 
(11,8 %) 

4ª Taula rodona: "Com 
funciona un repositori 
digital"Ponents: Miguel Ángel 
Márdero, Jordi Serrano. 
Moderador: Miquel Térmens 

1 
(1,5 %) 

0 2 
(2,9 %) 

0 7 
(10,3 %) 

13 
(19,1 %) 

16 
(23,5 %) 

13 
(19,1 %) 

9 
(13,2 %) 

7 
(10,3 %) 

5ª Ponència: "Els formats 
preferents de preservació 
digital"Ponent: Bert Lemmens 

1 
(1,5 %) 

0 0 1 
(1,5 %) 

5 (7,4 %) 13 
(19,1 %) 

15 
(22,1 %) 

12 
(17,6 %) 

11 
(16,2 %) 

10 
(14,7 %) 

6ª Taula rodona: "La integració 
entre la gestió documental i la 
preservació digital"Ponents: 
Empar Costa, Pepita Raventós, 
Eva Roca Moderador: Raimon 
Nualart 

3 
(4,4 %) 

0 2 
(2,9 %) 

4 
(5,9 %) 

4 (5,9 %) 13 
(19,1 %) 

15 
(22,1 %) 

13 
(19,1 %) 

9 
(13,2 %) 

5 (7,4 %) 
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7ª Ponència: "De què parlem 
quan parlem de serveis al 
núvol?"Ponent: Ricard de la 
Vega 

0 0 0 0 4 (5,9 %) 10 
(14,7 %) 

6 (8,8 %) 16 
(23,5 %) 

19 
(27,9 %) 

13 
(19,1 %) 

8ª Ponència: "Com planificar la 
preservació digital." Ponent: 
Barbara Sierman 

0 0 0 0 5 (7,4 %) 7 
(10,3 %) 

15 
(22,1 %) 

17 
(25 %) 

16 
(23,5 %) 

8 
(11,8 %) 

9º Taula Rodona: "Preservació 
digital com a servei (SaaS)". 
Ponents: Antonio Guillermo, 
Ramon Ros, Pep Lluis de la 
Rosa, Mario Yélamos 

2 
(2,9 %) 

1 
(1,5 %) 

0 3 
(4,4 %) 

7 
(10,3 %) 

9 
(13,2 %) 

17 
(25 %) 

11 
(16,2 %) 

8 
(11,8 %) 

10 
(14,7 %) 

10º Ponència: "I tot el que 
queda fora? Què arxivo quan 
dic que arxivo?" Ponent: 
Thomas Risse 

0 0 1 
(1,5 %) 

1 
(1,5 %) 

11 
(16,2 %) 

11 
(16,2 %) 

15 
(22,1 %) 

13 
(19,1 %) 

6 (8,8 %) 10 
(14,7 %) 

11ª Taula rodona: "És segur 
externalitzar la custòdia 
digital?"Ponents: Ramón 
Miralles, Javier Prenafeta, Oriol 
Torruella Moderador: Nacho 
Alamillo 

1 
(1,5 %) 

1 
(1,5 %) 

1 
(1,5 %) 

0 4 (5,9 %) 8 
(11,8 %) 

16 
(23,5 %) 

19 
(27,9 %) 

11 
(16,2 %) 

7 
(10,3 %) 

12ª Taula Rodona paral·lela: 
"La nova ISO 9001:2015: una 
oportunitat per a la gestió 
documental" 

3 
(4,4 %) 

1 
(1,5 %) 

1 
(1,5 %) 

0 12 
(17,6 %) 

10 
(14,7 %) 

11 
(16,2 %) 

15 
(22,1 %) 

10 
(14,7 %) 

5 (7,4 %) 

13ª Ponència: "Arxius digitals 
en un món en xarxa". Ponents: 
Luís Antonio Castrillo, 
Aránzanzu Lafuente 

3 
(4,4 %) 

0 0 0 8 
(11,8 %) 

9 
(13,2 %) 

18 
(26,5 %) 

13 
(19,1 %) 

10 
(14,7 %) 

7 
(10,3 %) 

14ª Ponència: Impacte de la 
nova legislació estatal. Ponent: 
Nacho Alamillo 

2 
(2,9 %) 

0 0 0 5 (7,4 %) 5 (7,4 %) 10 
(14,7 %) 

14 
(20,6 %) 

18 
(26,5 %) 

14 
(20,6 %) 

15ª Taula Rodona: "Les 
polítiques públiques de 
preservació digital!Ponents: 
Enric Cobo, Miquel Estapé, 
Eugènia Serra, Ingrid Gómez 
Moderador: Jordi Serra 

4 
(5,9 %) 

1 
(1,5 %) 

0 3 
(4,4 %) 

8 
(11,8 %) 

7 
(10,3 %) 

10 
(14,7 %) 

15 
(22,1 %) 

14 
(20,6 %) 

6 (8,8 %) 



 

 
XV Congrés d'Arxivística de Catalunya 2015 

8 

 

7. Valoració del Programa Social 
Matriz de elecciones simples, respuestas 68x, no respondida 0x 

  1 
  2 

  3 
  4 

  5 
 

Dijous- Benvinguda i còctel Seu Vella 1 (1,5 %) 0 2 (2,9 %) 13 (19,1 %) 52 (76,5 %) 

Divendres- Visita i Sopar a les Bodegues Raimat 1 (1,5 %) 1 (1,5 %) 4 (5,9 %) 10 (14,7 %) 52 (76,5 %) 

Dissabte- Recepció a l'Aplec del Caragol 5 (7,4 %) 3 (4,4 %) 18 (26,5 %) 15 (22,1 %) 27 (39,7 %) 

 

8. Valoració del nou sistema de preguntes per als ponents 
Matriz de elecciones simples, respuestas 68x, no respondida 0x 

  1 
  2 

  3 
  4 

  5 
 

Et va agradar formular les preguntes per whatssap i 
l'APP? 

1 (1,5 %) 3 (4,4 %) 8 (11,8 %) 23 (33,8 %) 33 (48,5 %) 

Què et va semblar l'eina de la "tablet" per rebre les 
preguntes? 

1 (1,5 %) 2 (2,9 %) 10 (14,7 %) 26 (38,2 %) 29 (42,6 %) 



 

 
XV Congrés d'Arxivística de Catalunya 2015 

9 

 

9. Per quin canal o canals ha rebut informació sobre el congrés? 
Elección múltiple, respuestas 68x, no respondida 0x 

Respuesta Respuestas Ratio 

 Xarxes socials 
 

52 76,5 % 

 Premsa/Revistes especialitzades 
 

16 23,5 % 

 Newsletters informatives 
 

55 80,9 % 

 

10. Té previst assistir al proper congrés d'Arxivística de Catalunya 2017? 
Elección simple, respuestas 68x, no respondida 0x 

Respuesta Respuestas Ratio 

 SI 
 

50 73,5 % 

 NO 
 

0 0 % 

 NS/NC 
 

18 26,5 % 

 

11. Indiqui el nº de congresos en els que ha participat. Únicament congresos 
d'Arxivística de Catalunya. 
Elección simple, respuestas 68x, no respondida 0x 

Respuesta Respuestas Ratio 

 És el meu primer congrés 
 

20 29,4 % 

 1 
 

1 1,5 % 

 2 
 

6 8,8 % 

 3 
 

6 8,8 % 
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 4 
 

7 10,3 % 

 5 
 

10 14,7 % 

 6 
 

5 7,4 % 

 7 
 

2 2,9 % 

 8 
 

3 4,4 % 

 9 
 

0 0 % 

 10 
 

3 4,4 % 

 Més de 10 
 

5 7,4 % 

 

12. Valori l'atenció rebuda durant el procés d'inscripció. Atenció telefònica o via 
email. 
Grado de la estrella, respuestas 68x, no respondida 0x 

Número de estrellas 4,3/5 

Respuesta Respuestas Ratio 

 
5/5 

      

27 39,7 % 

 
4/5 

      

35 51,5 % 

 
3/5 

      

4 5,9 % 

 
2/5 

      

1 1,5 % 

 
1/5 

      

1 1,5 % 
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13. Valori el cost de la quota d'inscripció. 
Grado de la estrella, respuestas 68x, no respondida 0x 

Número de estrellas 3,4/5 

Respuesta Respuestas Ratio 

 
5/5 

      

12 17,6 % 

 
4/5 

      

23 33,8 % 

 
3/5 

      

18 26,5 % 

 
2/5 

      

9 13,2 % 

 
1/5 

      

6 8,8 % 

 

14. Què és el que més li ha agradat del congrés? 
Texto de respuesta, respuestas 38x, no respondida 30x 

 Les taules rodones i el programa social 
 

 A banda dels continguts, la integració de les tecnologies en el decurs del congrés. 
 

 La matèria que s'ha tractat. 
 

 La temàtica tractada. 
 

 El programa científic, els ponents i el programa social  molt agradables 
 

 En general, tot. Potser s'hauria de millorar la participació de conferenciants estrangers prquè puguin parlar de coses més 
concretes i no de fets geenerals. tot pensant que molts d'ells han travessat l'atlàntic o altres mars potser es podrien aprofitar 
una mica més. 

 

 Incorporar espais de debat com les taules rodones, malgrat que el seu resultat crec que no ha estat l'esperat. 
 

 Programa científic. Ponents internacionals. 
 

 El congrés et dona la possibilitat de establir noves relacions professionals i socials fora del teu àmbit geogràfic. 
 

 El tema era molt interessant i necessari plantejar un debat al respecte a la comunitat 
 

 - Programa científic i social.  
- Temàtica molt adient i molt interessant 
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- Més moments per fer 'networking' i parlar amb els companys. Molts no estem a grans organitzacions amb molts arxivers i 
són aquests espais on se'ns permet conèixer professionals que poden tenir solucions a problemes comuns. Potser en forma 
de workshops o  tallers. 

 

 La visió indisciplinar de l'enfocament 
 

 L'organització, les presentacions de les empreses, contactar amb els altres professionals dels arxius, també és interessant la 
fòrmula de combinar ponències i taules rodonesetc. 

 

 El coneixement de noves empreses del sector i el contacte amb els companys del sector i el format del congrés 
 

 La durada de les ponències ( ni breus ni llargues) la utilitat dels temes ( molt pràctics) i la aplicación de les ITC 
 

 El ambiente profesional 
 

 La qualitat excepcional d'algunes de les ponències 
 

 La qualitat de les ponències i les taules rodones, en general. 
 

 La millora tecnològica per comunicar-se 
 

 Programa científic 
 

 La temàtica, el programa científic i social i alguns dels coordinadors de les taules rodones. Un dels millors congressos. 
 

 L'ambient distès i els espais triats. 
 

 Les ponències 
 

 La dinàmica del col·loqui amb l'integració de les noves tecnologies. Molt interessant. 
 

 La convinació entre el programa científic i el social. 
 

 L'organització. 
 

 EL programa científic. 
 

 La sala on es presentaven les conferències era molt adequada i tota l'organització ha estat excel·lent. 
 

 El format, la ponència seguida d'una taula rodona crec que li ha donat molt dinamisme a la part científic. El sistema de 
preguntes també crec que és una gran novetat que ajuda a recollir preguntes que de vegades, en veu alta no es fan i ajuda a 
participar a persones que ho segeuixen per les XS, en aquest aspecte ha estat un encert la pantalla que reflexava el 
moviment en twitter i que ha reflexat aquest dinamisme que s'ha aconseguit en tot el Congrés 

 

 La dinamització de les ponències amb la tablet i les preguntes a través del whats app. 
 

 El tema de la preservació digital, el programa social i l'organització 
 

 La trobada i contacte amb altres arxivers. El programa social. 
 

 Un tema ben estructurat, ponencies pertinents, ponents experts en la material. En la part social molt bona rebuda i programa 
excellents 

 

 Nivel científico y organización 
 

 Bona organització, 
 

 L'organització del mateix, el seu dinamisme, la qualitat dels ponents. 
 

 Ponències sobre experiències pràctiques vinculades a Catalunya. 
 

 El lloc, la agenda social i les ponències del primer dia 
 

15. Qué és el que menys li ha agradat del congrés? 
Texto de respuesta, respuestas 34x, no respondida 34x 

 Algunes de les ponències eren massa "profundes".  
La duració del congrés va provocar que tot fos una mica massa atapeït. 

 

 Hi havia massa presència de representants de biblioteques, ja està bé aprendre dels altres, però hagués estat bé més 
èmfasi en aspectes més "arxivístics" 

 

 La qüestió del menjar del migdia 
 

 - L'horari del primer dia del tot excessiu, i el compliment horari molt millorable. 
- Poc temps per a preguntes. 
- El sistema de preguntes exclusivament per whatsapp. 
- El mareig de tuits en pantalla, la majoria irrellevants, i damunt del cap dels ponents. 
- Les taules rodones crec que no han generat el debat esperat, o l'objectiu no era clar (les preguntes no es corresponien...) o 
els participants d'empresa anaven a la seva, és a dir, "que bé que ho fem...". A més, el format mini-conferència no funciona, 
resta intensitat, sobretot quan el contingut "exclusivament" professional és fluixet.  
 
No era un tema fàcil, però en general, he trobat fluix el contingut. No puc afirmar que després del congrés "sàpiga" més que 
abans, o que alguna ponència m'hagi fet reflexionar especialment, i això és important. 

 

 Conferències fins massa tard, i dissabte també es fa pesat. Dinars de pica pica i poca preparació pels vegetarians. 
 

 El tema del dinar a peu dret. 
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 Excessiva presència d'exemples no arxivístics i de ponents de disciplines properes però que no tenen els mateixos 
requeriments ni limitacions legals. El comité científic va fallar en aquest sentit. 

 

 Va ser extremadament intens de 9 matí a 8 del vespre.  
Les taules rodones potser haurien de ser més espai de debat, no petites ponències. 
Trobo que els esdeveniments de l'Assemblea i la clausura van estar fora de lloc en un congrés de caire científic. 

 

 Que ha estat poc pràctic 
 

 - El programa no m'ha convençut massa, possiblement esperava veure més experiències i repositoris digitals de documents 
d'arxiu. 
- Que no es puguessin plantejar preguntes en directe. Precisament assistim al congrés, també,  per veure quines  preguntes, 
aportacions o discusions es plantegen entre els ponents i el públic.  Tot i que trobo molt encertat poder fer les preguntes via 
wathsapp ja que suposa eixamplar els canals per preguntar,  trobo a faltar les preguntes i respostes directes i el debat a la 
sala. 

 

 el programa no m'ha aportat coneixements sobre experiències de custòdia i preservació digital de documents d'arxiu. 
Semblava un congrés de biblioteques. També el dinar va ser una miqueta justet. 

 

 * la calor exterior;  
* la intensitat del Congrés ( els horaris massa compactes sense poder preguntas els ponents) 
* no he assitit al " Programa social" per tant no puc avaluar-lo justament ni tampoc el sistema de " Gestió del Congrés"; 
suposo que haurà estat perfecte com tot el que organitza a nostra Associació profesional 

 

 La durada de les sessions fins ales 20 hores 
 

 No haber tenido más tiempo para dialogar con algunos conferenciantes 
 

 Dijous molt interessant però massa concentrat, masses hores asseguts i masses hores drets  (esmorzar/dinar/sopar) per la 
gent d'edat com jo voler estar a tot ha estat esgotador 

 

 A nivell d'organització, els dinars; a nivell científic, les taules rodones tenien poca presencia d'arxivers/eres i massa d'altres 
àmbits, i hi havia conclusions que no eren aplicables als documents que tenim als arxius. Caldria més equilibri, tot i que no 
s'ha de perdre la visió de conjunt. 

 

 El cost 
 

 La concentració de ponències. 
 

 Va fallar molt la senyal WiFi del Palau de Congressos. 
 

 La durada tant en hores com en dies. Allargaria en dies i repartiria les hores. 
 

 Que no hi ha comunicacions comunicacions. Fa anys que dono voltes a aquest aspecte per aquest congrés del sector. Per a 
mi les comunicacions són sempre aportacions complementàries que poden donar a conéixer com treballen els professionals 
sense ser els referents que imposa el comité científic amb les ponències. Fins i tot jo faria alguna aportació que crec 
interessant com faig en altres congresos i jornades del gremi i que no tinc ocasió de fer-ne aquí per què mai em proposen 
res per aquest congrés de l'associació. 

 

 La part social del congrés es podria cobrar per separat per qui només vulgui assistir a les conferències o no pugui pagar el 
congrés sencer. 

 

 El programa ha estat molt dens i difícil de seguir. 
 

 Els dinars d'empeus. Crec que el cafè és correcte que es faci en aquest estil, però el dinar crec que forçar a dinar d'empeus 
és absurd ja que amb el plat en una ma, el tovalló en l'altra i la boca plena no es propici converses interessants o contactes 
professionals. A més crec que la mitjana d'edat del col·lectiu està pujant i aguantar dret durant més d'1h al mateix temps que 
s'intenta ingerir alguna cosa pot arribar a ser insà. 

 

 La bossa que es donava amb la documentació dins. 
 

 Que les empreses expliquessin el seu producte a l'hora de menjar. Poca gent els feia cas i, a més, si anaves a escoltar-los, 
ni menjaves ni descansaves. 

 

 Excés de presència del sector de biblioteconomia i documentació. Poca presència d'experiències de preservació digital del 
sector arxivístic. 

 

 Els twits a la pantalla durant les ponencies, distreien del tema principal. 
 

 La localització de la seu del Congrés; al trobar-se fora del centre històric de la ciutat i  en ser un programa molt exhaustiu, 
pràcticament no va haver moment per passejar i conèixer la ciutat vella. 
Massa ponents provenien del món de les Biblioteques. 

 

 Va arribar un moment en que semblava un dejabú, molts aspectes es repetien constantment 
 

 Eren sessions molt concentrades, moltes hores que es juntaven de seguit amb el programa social. 
 

 Crec que les empreses podrien fer-se més visibles d'alguna altra forma. No es presenten de forma atractiva. 
 

16. Té alguna sugerència per a millorar en futurs congresos? 
Texto de respuesta, respuestas 26x, no respondida 42x 
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 Canviar el dinar del migdia, fer-ho d'una altra manera. 
 

 Equilibrar el paper de les empreses, que són les que paguen, és complicat, però la seva participació a les taules rodones en 
general no aporta massa informació d'interès més enllà de la publicitat. 
El temps per dinar ha de ser molt més curt, no pot estar condicionat per les presentacions de les empreses, perquè o dines o 
escoltes, les dues coses és complicat. 

 

 En la inscripció separar hotel de congrés. 
 

 Personalment el congrés s'hauria de realitzar de dimecres a divendres, i no finalitzar el dissabte tarda. 
 

 Caldria deixar clar al comité científic que és un congrès d'arxivística adreçat a arxivers i per tractar problemàtiques des de la 
nostra perspectiva laboral. No de bibliotecaris, ni documentalistes, ni tecnòlegs, ni museòlegs. No rebutjo buscar altres 
experiències que ajudin a conèixer què s'aporta en altres camps, però no poden tenir el protagonisme que han tingut aquest 
any. Per a pròxims anys potser definir millor l'encàrrec al comité científic. 

 

 - Preu més assequible 
- La reserva de l'hotel va ser una mica una aventura, quan ens ho paga una administració pública, que paga a 30, 60 o 90 
dies, reservar un hotel que vol un pagament immediat va requerir de molta paciència i diplomàcia per part dels administratius 
que ho gestionaven. 
- Doneu-nos indicacions de llocs on anar a visitar o on poder anar durant la nit, a Lleida ens vam perdre el primer dia buscant 
un lloc on fer el 'networking' a la nit del primer dia! 
-  La barra lliure realment va ser un encert :-) 
- A l'hora de fer l'enquesta no poseu totes les respostes obligatòries pel que fa a ponències, és possible que a alguna no hi 
assistíssim... 

 

 - Que els continguts, encara que puguin venir d'altres disciplines, ciències o tècniques es posin més en relació  amb els 
arxius i la gestió de documents.  
- Suggeriria que es pugui tornar a debatre a la sala de viva veu. 
- També suggeriria que el dissabte no hi hagués programació científica, en tot cas si es volen fer dos dies i mig o tres, seria 
millor començar el congrés el dimecres. 

 

 Continguts més adients a la nostra tasca concreta de document d'arxiu.  
 
I sobretot enlloc de ponents bibliotecàris, seria convenient la barreja de disciplines (tecnòlegs, juristes, documentalistes, 
metges, etc.) alhora d'aportar experiències però que siguin aplicables als documents d'arxiu. 
 
Combinar les preguntes via app i whatsapp i presencials. Donar opció a tothom. 

 

 Seguid haciéndolo así de bien.  
 

 Vam tenir poc temps entre l'assemblea i el sopar, vam haver de córrer molt. Crec que el programa va ser una mica massa 
atapeït. 

 

 Millorar l'espai de la presentació de les empreses, també buscar un altre horari, si escoltaves no dinaves o et quedaves 
sense postres..... potser un espai on esmorzar assegut mentre escoltes les presentacions afavoriria l'assistència............... 
Reduir la durada-hores /dia: dijous va ser extenuant 

 

 Possibilitat d'inscripció per dies, reducció del congrés a només 2 dies (dijous i divendres), més casos d'experiència pràctica 
real. 

 

 No fer-ho a més e 50 km. de Barcelona 
 

 Esmorzar una Coca-Cola també està bé segons quins dies. :) 
 

 S'obrís la possibilitat de fer comunicacions que s'alternessin amb taules rodones. Em remeto amb el que he explicat en la 
pregunta anterior. 

 

 Reduïr el cost del congrés: un preu sense actes socials únicament assistència als actes del programa científic. 
 

 Potser no cal incloure els apats en el preu si finalment el segon dia tots acabem anant a dinar fora 
 

 Escurçar la durada a 2 dies.....els dissabtes són de mal aprofitar en assistència sobretot per què o bé la gent ja marxa o bé 
s'ha de recuperar dels estralls de la nit anterior. 
Que el sopar de gala fos opcional per què si no t'hi pots quedar pagues (personalment o bé l'empresa o institució per la qual 
treballes) per una cosa que no pots gaudir i el sopar de gala com els àpats (coffe breaks i sopar coctel del 1er dia) és un dels 
conceptes que fa que s'ìncrementi força la quota d'inscripció. 

 

 Un programa científic més orientat a les necessitats dels arxivers-gestors de documents. 
 

 Les conclusions haurien de incloure recomenacions per a l'AAC. 
 

 Aprofitar per conèixer les instal·lacions d'algun dels arxius representatius de la ciutat. 
 

 El sistema de preguntes, qüestions o dubtes, ha  estat molt despersonalitzat. Buscar sistema més personalitzat 
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 Ajuste del encuesta 
 

 
Preguntas por página Múltiples 

 
¿Permitir envíos múltiples?  

 
¿Permitir volver a las preguntas anteriores?  

 
¿Mostrar los números de las preguntas?  

 
¿Aleatorizar el orden de las preguntas?  

 
¿Mostrar barra de progreso?  

 
¿Recibir notificaciones de respuesta por e-mail?  

 
¿Protección con contraseña?  

 
¿Restricción por IP?  
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 Anexo: Encuesta 

XV Congrés d'Arxivística de Catalunya 2015 

En primer lloc, volem donar-li les gràcies per la seva assistència al XV Congrés d'Arxivística de Catalunya 
2015 celebrat a Lleida. I també, agraïr-li per adelantat la inverció del seu temps per a omplir aquesta petita 
enquesta, que ajudarà a millorar el proper congrés.  
Enquesta totalment anònima. Duració aproximada: 3min.  
Moltes gràcies pel seu temps. 

1. Avaluació general del XV Congrés d'Arxivística de Catalunya 2015 

 

 Exel·lent 
  

 

 Normal 
  

 

 Millorable 
  

2. Edat 

 20-30 

 31-40 

 41-50 

 51-60 

 61-70 

 71-80 

 81 o més 

3. Quin és el principal motiu pel qual assisteix al congrés? 
Instrucciones de pregunta: Pot seleccionar més d'una opció 

 Formació 

 Contingut del programa científic 
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 Contacte amb els meus companys 

 Contacte amb les empreses del sector 

 Diversió 

4. Per favor, avaluï els següents aspectes generals del congrés: 
Instrucciones de pregunta: Valors d'avaluació compresos entre l'1 i el 10. Sent l'1 el més baix (insuficient) i el 10 el de màxima puntuació 
(excel·lent). 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

Duració del congrés                     

Format del Congrés: Sala plenària amb conferències i taules rodones. Zona exposició i 
Networking. 

                    

Presentació de les empreses durant el Coffee break                     

Presentació de les empreses durant el dinar                     

Programa social                     

5. Valori les eines de comunicació/gestió del congrés 
Instrucciones de pregunta: Valors d'avaluació compresos entre l'1 i el 5. Sent l'1 el més baix (insuficient) i el 5 el de màxima puntuació 
(excel·lent). 

 1 2 3 4 5 

APP (Aplicació AAC-GD)           

Web - arxivers.cat           

Twitter del Congrés           

Facebook           

Newsletters informatives / Promocionals           

Formulari d'inscripció i reserva d'allotjament online           

6. Formació durant el congrés 
Instrucciones de pregunta: Valors d'avaluació compresos entre l'1 i el 10. Sent l'1 el més baix (insuficient) i el 10 el de màxima puntuació 
(excel·lent). Programa del congrés: http://arxivers.cat/ 

 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 

1ª Ponència. "De què parlem quan parlem de preservació digital?" Ponent: Nancy McGovern                     
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2ª Taula Rodona: "L’experiència catalana en preservació digital"Ponents: Maite Muñoz, Raimon 
Nualart, Karibel Pérez, Miquel TérmensModerador: Lluis-Esteve 

                    

3ª Ponència: "Tecnologia i serveis de preservació digital"Ponent: José Carlos Ramalho                     

4ª Taula rodona: "Com funciona un repositori digital"Ponents: Miguel Ángel Márdero, Jordi 
Serrano. Moderador: Miquel Térmens 

                    

5ª Ponència: "Els formats preferents de preservació digital"Ponent: Bert Lemmens                     

6ª Taula rodona: "La integració entre la gestió documental i la preservació digital"Ponents: 
Empar Costa, Pepita Raventós, Eva Roca Moderador: Raimon Nualart 

                    

7ª Ponència: "De què parlem quan parlem de serveis al núvol?"Ponent: Ricard de la Vega                     

8ª Ponència: "Com planificar la preservació digital." Ponent: Barbara Sierman                     

9º Taula Rodona: "Preservació digital com a servei (SaaS)". Ponents: Antonio Guillermo, Ramon 
Ros, Pep Lluis de la Rosa, Mario Yélamos 

                    

10º Ponència: "I tot el que queda fora? Què arxivo quan dic que arxivo?" Ponent: Thomas Risse                     

11ª Taula rodona: "És segur externalitzar la custòdia digital?"Ponents: Ramón Miralles, Javier 
Prenafeta, Oriol Torruella Moderador: Nacho Alamillo 

                    

12ª Taula Rodona paral·lela: "La nova ISO 9001:2015: una oportunitat per a la gestió 
documental" 

                    

13ª Ponència: "Arxius digitals en un món en xarxa". Ponents: Luís Antonio Castrillo, Aránzanzu 
Lafuente 

                    

14ª Ponència: Impacte de la nova legislació estatal. Ponent: Nacho Alamillo                     

15ª Taula Rodona: "Les polítiques públiques de preservació digital!Ponents: Enric Cobo, Miquel 
Estapé, Eugènia Serra, Ingrid Gómez Moderador: Jordi Serra 

                    

7. Valoració del Programa Social 
Instrucciones de pregunta: Valors d'avaluació compresos entre l'1 i el 5. Sent l'1 el més baix (insuficient) i el 5 el de màxima puntuació 
(excel·lent). 

 1 2 3 4 5 

Dijous- Benvinguda i còctel Seu Vella           

Divendres- Visita i Sopar a les Bodegues Raimat           

Dissabte- Recepció a l'Aplec del Caragol           

8. Valoració del nou sistema de preguntes per als ponents 
Instrucciones de pregunta: Valors d'avaluació compresos entre l'1 i el 5. Sent l'1 el més baix (insuficient) i el 5 el de màxima puntuació 
(excel·lent). 
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 1 2 3 4 5 

Et va agradar formular les preguntes per whatssap i l'APP?           

Què et va semblar l'eina de la "tablet" per rebre les preguntes?           

9. Per quin canal o canals ha rebut informació sobre el congrés? 
Instrucciones de pregunta: Pot seleccionar més d'una opció 

 Xarxes socials 

 Premsa/Revistes especialitzades 

 Newsletters informatives 

10. Té previst assistir al proper congrés d'Arxivística de Catalunya 2017? 

 SI 

 NO 

 NS/NC 

11. Indiqui el nº de congresos en els que ha participat. Únicament congresos 
d'Arxivística de Catalunya. 

 És el meu primer congrés 

 1 

 2 

 3 

 4 

 5 

 6 

 7 

 8 

 9 

 10 

 Més de 10 

12. Valori l'atenció rebuda durant el procés d'inscripció. Atenció telefònica o via 
email. 
Instrucciones de pregunta: Cliqui sobre els estels per a puntuar aquesta pregunta 
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       / 5 

13. Valori el cost de la quota d'inscripció. 
Instrucciones de pregunta: Cliqui a sobre els estels per a puntuar aquesta pregunta 

       / 5 

14. Què és el que més li ha agradat del congrés? 

 

15. Qué és el que menys li ha agradat del congrés? 

 

16. Té alguna sugerència per a millorar en futurs congresos? 

 
 


